

Badakizu geyegi
 nik zer nukien nai
 eta nagola zure
 itz gozo baten zai;
 oraindañoko itzak
 esanikan lasai,
 nago zuri aditu
 nairik esaten, gai
 nago eta betiko
 zuretzako naiz, bai.

Mintzoeraz arkitzen
 zaitut oso motza,
 zeren daguen zure
 barrun ori otza;
 alai zaitia bada

nik dezadan goza,
 gauz orrekin sentitu
 nezakien poza,
 utzirikan era bat
 nai gabezko lotsa.

Biyotzetik irteten
 zaidan itz bakarra,
 da amorez kanpora
 azaltzen dan arra,
 askotan sentitzen det
 barrungo ikara,
 siñalatzen dirala
 beraren indarra,
 zefiaz ikusten detan
 nik, nere izarra.

JUAN IGNACIO URANGA.

CURIOSIDADES



Procesiones que se celebraban en la ciudad de San Sebastián

En el número 462 de la EUSKAL-ERRIA, correspondiente al 10 de Mayo de 1893, publicamos una curiosa descripción de la procesión del dia del *Corpus* á la que asistió en persona el Rey D. Felipe IV.

Hoy, con motivo del mismo asunto, nos parece oportuno hacer constar los días en que se celebraban procesiones antiguamente por las calles de la ciudad de San Sebastián:

El día de San Sebastián, patrono de la ciudad; San Roque; Santa Quiteria; Santa Victoria; Domingo de Ramos; Jueves y Viernes Santo; Letanías de la Ascensión; *Corpus* y su octava; Santiago y San Bartolomé.

